
 

 

 

 

 

Dagsorden og mødereferat 

      

 
Dato: 
15/9-2022 
 

Sted:  SUØ  Personalerummet 

Mødetitel Skolebestyrelsesmøde 2/2022/23 

Mødeleder Christine 

Referent Malene 

Deltagere Christina, Michael,  Christine, Marcus, Siddharta, Charlotte, Rikke 

Blomsterberg, Rikke Jull, Camilla, Maria (medarb. Rep.), Rikke TR og 

Christina (KKFO), Tobias og Franca (elever) 

Afbud Marcus, Charlotte, Maria og Christine  

Bilag 
 
Grøn skole, tiltagsplan for Skolestærk indsats 

 
Dagsorden 

Tid 
Pun
kt 

Emne Ejer 

16.30  
Spisning 
HUSK at melde om du spiser med 
 

 

17.00 1 

Der skal vælges en næstforperson 
 
Charlotte har pga arbejdspres måtte trække sig fra 
bestyrelsen 
 

CH 

17:15 2 
Godkendelse af dagsorden og referat 
 

CH 

17.20 3 
Nyt fra elevrådet 
 
Elevrådsvalg og trivselsdage 

Toias og 
Franca 

17:30 4 

 
Evaluering af forældremøder 
 
Hvad vil vi eventuelt gøre anderledes til næste år? 
 

CH 

17.45 5 

Grøn Skole i Københavns Kommune og skolebestyrelsens 
rolle 
Se bilag 
 

CH 

18.00 6 
Pause 
 

 



 

 

 

 

 

18.10 7 
Tiltagsplan for Skolestærk indsats – skolebestyrelsens rolle 
Se bilag 

CH 

18.30 8 

Planlægning af kontaktforældremøder d. 5. oktober. 
 
Tid og sted? 
Invitation? 
Hvem gør hvad på aftenen? 
 
Indhold: 
 
Input fra Marcus: 
En idé kunne være at lade de erfarne kontaktforældre dele ud af 
deres erfaringer og give de 'nye' mulighed for at stille spørgsmål. 
Desuden kunne vi overveje at fortsætte opdelingen mellem, 
hvad de kender/har oplevet (fortid), og hvad de gerne vil gøre 
mere/mindre af fremadrettet (fremtid), men også fokus på deres 
egen rolle, så det ikke kun bliver et spørgsmål om at stille 
krav/ønsker til bestyrelsen, som det lidt lugtede af sidst. 
 
 
 

Christine 

19:00 
 

9 

Nyt fra ledelsen 

• KKFO  

• Skole  

CH/MH 

19:15  
Eventuelt 
 
Tilmelding til forældrearangementer? 

CH 

19:25 9 

Udenfor referat  

• Personalesituation  - ansættelsessamtale 

• Andet  
 

CH/MH 

OBS OBS  

Til info: 

Datoer for dialogmøder mellem Børne- og Ungdomsudvalget og 
skolebestyrelserne  

Formål:  
Formålet er at sikre at skolebestyrelserne har kendskab til 
datoerne for dialogmøderne mellem Børne- og 
Ungdomsudvalget og skolebestyrelserne. 
Dialogmøderne holdes med baggrund i folkeskolelovens § 46 a, 
ifølge hvilken der skal afholdes to årlige møder mellem 
repræsentanter for skolebestyrelserne og kommunen til 
drøftelse af spørgsmål om det lokale skolevæsens vilkår og 
udvikling. 

CH 



 

 

 

 

 

o 1. november 17.00-19.00 
• Det er først muligt at tilmelde sig dialogmødet, når skolen 

modtager invitationen til det enkelte møde umiddelbart op til 
datoen for mødet. 

 

 
 

Beslutninger / Diskussion / Orientering (B/D/O) 

Punkt
nr. 

Referat 
B/D/
O 

Deadli
ne 

Ejer 

1 Valg til næstformand.  
Siddartha er ny næstformand.  
 
Charlotte er trådt ud på grund af for travlt i sit private 
arbejdsliv.  
 
Marie Lehmann som er suppleant træder ind i stedet 
for Charlotte.  

   

2  
Godkendelse af dagsorden 
 

D 
d
d
D 

  

3 Nyt fra elevrådet 
 
Elevrådsvalg gik rigtig godt og endte ud med 
5 kandidater til Formandsvalg.  
 
Franca og Tobias er genvalgt til elevrådsformænd.  
 
Franca og Tobias har taget initiativ til at danne nogle 
grupper mellem de øvrige elevrådsræpresentanter.  
 
SUØ gruppe.   
Eventgruppe  
UMR gruppe.   
 
De ønsker at løbe til motionsdagen for en god sag.  
De savner flere arbejdspladser – uden for 
klasselokalerne. Hvor der kan arbejdes i grupper eller 
individuelt.  
 
 
 

   

4 Evaluering af forældremøder.  
 

   



 

 

 

 

 

0, 1, 2 og 3. årgang:  Syntes at det gik godt. Der var 
plads til snak om kontaktforældrerollen. Og lidt snak 
om skolebestyrelsens arbejde.  
 
På 3. årgang blev det stadig opfattet som uklart hvad 
kontaktforældrerollen omhander. Og 3. årgang 
oplevede at det var svært at få nogle til at tilmelde sig.  
 
Vi skal have dette punkt med på mødet med 
kontaktforældre i oktober.  
 
  
 

5 Grøn skole – Udgår til næste møde.  
Tænk over til næste gang hvordan vi kan lave et ”råd”   

   

6 Pause  
 

   

7 Tiltagsplan for Skolestærk indsats – skolebestyrelsens 
rolle.  
 
CH: Der skal løbende føres tilsyn med indsatsen. 
Forældrerepræsentanter inviteres blandt andet til at 
overvære udervisningen herovre med 
skolebestyrelsesbriller på. Og i dialog med 
kontaktforældrene tale om de konkrete indsatser der 
har været i klassen.  
 
Kontaktforældremøde med bestyrelsen:  
 
Reflektions-spørgsmål sendes ud til kontaktforældrene 
forud for mødet. Kontaktforældrene sender dette 
videre ud til forældre i egen klasse og samler imput 
sammen til mødet 5. oktober.  
 

   

8 Planlægning kontaktforældremøde. 
 

• 5. oktober 17.00 til 19.00  
 

• Tapas. (Malene bestiller)  
 

• Invitation: Rikke Blomsterberg SENEST 26.9  
 

• Marcus foreslår at tidligere kontaktforældre kan 
svare på spørgsmål fra de nye. Malene laver en 
liste over tidligere-nuværende kontaktforældre.  

   



 

 

 

 

 

• Navnekort ud på borderne (med en ”gammel” på 
hvert bord.  

 
• Spørgsmålskort ud på borderne. Og samling i 

plenum. 
•   
• Borderne samler 2 væsentlige ting til plenum.  

 
Eksempler på rollen:  
Kunne man have et statusmøde mellem klasselærer og 
kontaktforældre hver anden måned. Og tage 
temperaturen på klassen. Er der noget vi som forældre 
skal støtte op om.  
 
 
Næste punkt 
 

• Evaluering på 2 voksen ordningen.  
 
 
 
 
 
 
 

9 Nyt fra ledelsen  
 
Michael KKFO: Aktiviterne er i fuld gang. Vi har fokus på 
de ukrainske børn. Det kan være udfordrene når de ikke 
forstår det danske.  
 
Vi laver økologisk mad (85 procent) og med fokus på 
CO2 og vores verdensmål. Målet er at få et guld mærke 
– der får vi når vi når over 90 procent. 
 
SKS faget ønsker vi at børnene bruges i madlavningen 
og pakke madvarer ud og få talt med dem om mad.  
 
Vi kører madMOD og alle børn skal inspireres til at 
smage på det hele. Vi samarbejder med Meyers 
madhus.  
 
Michael oplever en lidt ærgerlig tendens til at forældre 
har svært ved at acceptere når deres børn ikke kom på 

   



 

 

 

 

 

deres første ønske af aktivitet. Vi taler generelt 
kommunikation på forældremøderne her i september.   
 
Christina Skolen:  
Vi har afholdt bolddag for 3. årgang. Og for 2. årgang 
som blev snydt sidste år. Bolddagen er et 4 skole 
arrangement. Der er ligeledes skakdag. Ol dag. Alt 
sammen arrangementer som har til formål at samle 
børnene – forud for 7. klasses skoleskift til 
Højdevangen.  
 
Ledelsen skal mødes med Skolechefen i næste måned 
og tale Vision for 4 skole-samarbejde.  
 
Ledelsen har netop haft besøg af Skoleforvaltningen / 
chefen i et kvalitetsbesøg. Det gik rigtig godt.  
 
OBS: Københavns Kommune vil ikke længere betale 
løningskroner til at omdele skolemælk. Pt. er det vores 
tekniskservice personale som omdeler. Det skal på 
næste SKB møde om hvordan vi løser det. Om det skal 
løses.  
 
Alle vores matematiklærere deltager i et stort kursus 
for tiden: NY MAT. Det handler om undeersøgende 
matematik.  
 

10 
EVT.  
 
  

   

13 

Punkter til næste gang:  
 
Trafik. Hvad med skiltning. Plakater.  
Spisning i klassen.   

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Mødekadence for skoleåret 2022/23: 

 

 

Torsdag d. 18. august 17 – 19.30  

Torsdag d. 15. september 17 – 19.30 

Torsdag d. 26. oktober 17 – 19.30 

Onsdag d. 16. november 17 – 20 Fælles skolebestyrelsesmøde for alle bestyrelser på Amager. 

Onsdag d. 7. december 17 – 19.30 

Onsdag d. 18. januar 17-19.30 

Onsdag d. 1. marts 17 – 19.30 

Tirsdag d. 18.april 17 – 19.30 

Torsdag d. 25. maj 17- 19.30 

Tirsdag d. 20. juni 17 – 19.30 Sommerafslutning. Mødet varer en time og derefter fælles 

middag 

 

 

Kommende punkter: 

Kommunikationsprincip 

 


